



UC DAVIS
UNIVERSITY OF CALIFORNIA



加利福尼亚大学戴维斯校区

About the University of California Davis

加利福尼亚大学 (简称加州大学) 戴维斯校区简介

Founded in 1905, the University of California, Davis (UC Davis) is a public research university, located in Davis, California, 73 miles (117 kilometers) from San Francisco. It has the second largest UC campus in terms of land size (5,300 acres, 21 square kilometers), and the third-largest enrollment (35,414 in fall 2014) in the UC System. UC Davis has 4 colleges (e.g., College of Engineering) and 6 professional schools (e.g., School of Medicine) with 102 undergraduate majors and 90 graduate majors. The total number of faculty/staff is 23,813.

成立于1905年的加州大学戴维斯校区，在美国是一所著名的研究型公立大学。其所在地，戴维斯市，距离旧金山市仅117公里。在整个加州大学系统(UC)中，加州大学戴维斯校区的校园面积排名第二(21平方公里)，注册的在校学生的人数排名第三(在2014年秋季达到了三万四千多人)。它有4个学术性学院(如，工程学院)和6个职业类学院(如，医学院)，102个本科专业和90个研究生专业。它教职工的人数达到了两万八千多人。

Accreditations

UC Davis is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).



认证

加州大学戴维斯校区已获美国院校西部联盟认证，同时，也已被中华人民共和国教育部认可，并列入教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。

The advantages of UC Davis

(UC Davis website and Wikipedia)

加州大学戴维斯校区的独特优势

- UC Davis has many globally well-known and prestigious professors in a variety of academic fields. It has 23 members of the National Academy of Sciences, 25 members of the American Academy of Arts and Sciences, 17 members of the American Law Institute, 14 members of the Institute of Medicine, and 14 members of the National Academy of Engineering.
- UC Davis is a global leader in sustainability-related research and instruction, applied technology, and transformative projects and programs that advance knowledge and serve as models for the world. Its programs in agriculture, environmental studies, and forestry are ranked No. 1 in the world. University faculty, alumni, and researchers have won many notable awards such as Nobel Peace Prize, Presidential Medal of Freedom, and National Medal of Science.
- UC Davis is the only UC campus with professional schools in all of the following disciplines: business management, education, law, medicine, nursing and veterinary medicine. A half-dozen UC Davis graduate programs rank among the best of the nation released by the National Research Council (NRC).
- 加州大学大戴维斯校区有众多活跃在不同学科领域里，受到广泛尊重的世界著名教授。它有23位美国科学院院士，25位美国人文和科学院院士，17位美国法律协会会员，14位美国医学科学院院士，以及14位美国国家工程院院士。
- 加州大学大戴维斯校区在与可持续性相关的研究和教学、应用技术开发，以及与转型相关的研究项目和专业，等诸多方面，在世界上都处在领导地位。在这些方面为全世界贡献了新知识，提供了新模式。它的农业，环境，和林业方面的三个专业排名世界第一。它的不少教授、研究人员和校友获得了诸如诺贝尔和平奖，总统自由勋章，国家科学奖章，等各种世界和国家级的奖励。
- 在加州大学系统里，戴维斯校区是唯一在以下所有领域内都设有职业类学院的大学：企业管理，教育，法律，医学，护理和兽医。有6个研究生专业被美国国家研究委员会列入了全国最佳专业。

- The city of Davis is a college town, with the ratio of students to long term residents estimated at 1:4. This college-town environment is known for the close proximity of downtown Davis to the campus' main quad—a matter of a few blocks, and 5-10 minute walk or bike ride. Davis' 15 minute driving from Sacramento provides it with both the isolation critical to fostering a college-town environment while also providing a lively and large metropolitan area nearby.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world-renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.
- 由于，大学生与本地常住居民的比例是1:4，戴维斯市实际上是一个大学城。这个大学与城市混合的环境特征使得市中心与大学主校园只有几个街区之遥，骑车或步行就5-10分钟。从开车戴维斯城去附近萨克拉门托市只要15分钟。这个距离让居住在此的人们既享受相对与世隔绝的大学城生活，又能领受一个热闹而有活力的大都会所带来种种便利和快乐。
- 学校坐落在距离中国最近的美国加州西海岸，濒临太平洋，是一个华人最向往的目的地。加州以其宜人的气候及明媚的阳光闻名。每年一月的平均气温为10℃而七月的平均气温则在29℃左右。在这里，您平均每年有超过300天能享受到温暖灿烂的阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地，许多国际知名高科技品牌都在此落户，例如苹果公司、脸谱网、谷歌公司、甲骨文公司、思科系统等。这为广大毕业生提供了许多就业机会。

The 2015 U.S. News & World Report 《美国新闻与世界报道》2015年公布

THE 9TH BEST PUBLIC UNIVERSITY
在全美公立大学中排名第9

THE 38TH AMONG US PUBLIC AND PRIVATE UNIVERSITIES
全美所有大学中排名第38

THE 4TH OF THE UC SCHOOLS
在加州大学系统里排名第4

TIED 37TH AMONG 500 BEST GLOBAL UNIVERSITIES IN 51 COUNTRIES
全球500强大学里排名第37

Times Higher Education (2013-14) 《泰晤士高等教育2013-14》

52ND OVERALL AMONG THE WORLD'S UNIVERSITIES
全球排名第52

18TH FOR LIFE SCIENCES
在生命科学领域全球排名第18

45TH IN ENGINEERING AND TECHNOLOGY
在工程和技术领域全球排名第45

QS World University Rankings 2014 2014年《QS世界大学排名》

1ST FOR AGRICULTURE AND FORESTRY IN THE WORLD
在农业和林业领域全球排名第1

THE BEST COLLEGES' TOP 50 COLLEGES AND UNIVERSITIES IN AMERICA FOR 2013
2013年全美顶级的50所大学

7TH AMONG US PUBLIC UNIVERSITIES
在全美公立大学里排名第7

27TH AMONG US PUBLIC AND PRIVATE UNIVERSITIES
在全美所有大学里排名第27

Chronicle of Higher Education College Completion 2010 2010年《高等教育纪事》

17TH PUBLIC RESEARCH UNIVERSITIES FOR GRADUATION RATES OVER SIX YEARS AT 82.3 PERCENT
以6年的平均毕业率82.3%在公立研究型大学里排名第17

Diverse Issues in Higher Education 《高等教育的多样性》

4TH AMONG U.S. INSTITUTIONS GRANTING UNDERGRADUATE DEGREES TO STUDENTS OF COLOR FOR 2012-13
在授予有色人种本科学历的美国大学里排名第4 (2012-13)

“Open Doors Report on International Educational Exchange” 《门户开放 国际教育交流》

10TH AMONG U.S. UNIVERSITIES IN THE NUMBER OF INTERNATIONAL SCHOLARS 2012-13
按海外学者的人数在全美大学里排名第10

National Science Foundation 2011 R&D Expenditures 美国科学基金会研发经费报告

THE 14TH IN RESEARCH FUNDING AMONG U.S. PUBLIC UNIVERSITIES
按研究经费在全美公立大学里排名第14

THE 22ND AMONG US PUBLIC AND PRIVATE UNIVERSITIES
按研究经费在全美所有大学里排名第22

Undergraduate Admission for International Students

In general, international students must meet the same admission requirements and will be included in the same selection process as U.S. students, although there are slightly different admission requirements for international applicants.

1. Statistically, the majority of students who got into UC Davis had at least a B+ of GPA, an SAT score above 1500, and an ACT composite score above 21 (see <http://collegeapps.about.com/od/GPA-SAT-ACT-Graphs/ss/uc-davis-admission-gpa-sat-act.htm>).
2. Take the ACT with Writing Test or SAT Reasoning Test by December of your last year at secondary school.
3. For Chinese students, you are required to:
 - List all courses and marks, from year 3 of lower middle school through years 1 through 3 of upper middle school exactly as they appear on your official academic records.
 - Be prepared to submit your Graduation Certificate from the upper middle school if you are accepted to UC.
4. Application is \$80 for international applicants.
5. English Proficiency

If you have been studying in the United States for less than two years and your native language and school language of instruction prior to your study in the United States was not English, you must demonstrate English proficiency in one of the following ways:

- Achieve a minimum score of 550 on the paper-based Test of English as a Foreign Language (TOEFL), 213 on the computer-based TOEFL or 80 on the Internet-based TOEFL.
- Achieve a minimum score of 7 (academic module) on the International English Language Testing System (IELTS).
- Complete one transferable college courses (3 semester or 4-5 quarter units each) in English composition with “C” grades or better at an accredited U.S. college or university.

国际学生的人学要求

除了有一些细微的差别，原则上，国际学生的入学要求和录取过程与美国本土学生基本一样。

1. 据统计，大部分被录取新生的GPA在B+以上，SAT的总分在1500以上，ACT的总分在21以上。
2. 你应该在你高中最后一年的12月份完成ACT的写作部分，或是SAT的逻辑部分。
3. 中国学生要
 - 提交正式的初三和高中三年的所有课程和各科成绩。
 - 当被录取时，你要提供你的高中毕业证书
4. 国际学生的申请费是80美元。
5. 如果你来美国之前就读的学校不是用英语教学，而你在美国的学习又少于2年，你可以用以下任一方式来证明你的英语水平：
 - 你的TOEFL的最低分数是550(笔纸方式)、213(机测)、80(互联网方式)
 - 你的雅思分数在7以上。
 - 在某个被认证的美国大学或学院修完三个学期，每期4-5个学分的英语写作课，而且成绩不低于C。

Categories of Undergraduate Majors

- Agriculture, Natural Resource and Environmental Studies
- Architectural and Environmental Design and Planning
- Arts—Applied, Fine, Performing and Art History
- Biological and Life Sciences
- Business and Management
- Communication
- Engineering and Computer Science
- Ethnic and Area Studies
- Food, Nutrition and Consumer Sciences
- Foreign Language and Literature
- Health Professions
- Humanities
- Mathematics
- Physical Sciences
- Social Sciences

主要的大学本科专业类别:

- 农业、自然资源和环境科学
- 建筑和环境设计与规划
- 艺术：应用艺术、美术、表演和艺术史
- 生物与生命科学
- 商业与管理
- 传播学
- 工程与计算机科学
- 民族和区域研究
- 食品、营养和消费学
- 外国语言文学
- 护理
- 人文科学
- 数学
- 物理学
- 社会科学

Graduate Programs

- Agricultural and Environmental Sciences
- Arts and Humanities
- Biological and Life Sciences
- Education
- Engineering
- Health Sciences
- Physical Sciences and Mathematics
- Social Sciences

研究生专业

- 农业与环境科学
- 艺术与人文科学
- 生物与生命科学
- 教育学
- 工程
- 护理科学
- 物理与数学
- 社会科学

Tuition and Fees (2015) 学杂费和生活费 (估计)

Student Expense Budgets 学生开销预算	Non-resident Living Off-Campus 非加州学生住在校外	Non-resident Living On-Campus 非加州学生住在校内
Tuition/Fees (International students) 国际学生的学杂费	\$36,774	\$36,774
Books & Supplies 书籍与文具	\$1,560	\$1,560
Room & Board 住宿	\$8,201	\$14,218
Personal Expenses 个人开销	\$1,928	\$1,522
Transportation 交通费	\$1,358	\$620
Health Insurance 健康保险	\$1,869	\$1,869
Total Costs (with Health Insurance) 总计	\$51,690	\$56,563

For more information, please contact person:
欲知详情, 请联络: